
Motion gällande hagelhylsor och förladdningar 

 

Motionen har initierats av Rolf Eriksson, medlem i Haninge-Tyresö Jaktvårdskrets 

Svenska Jägareförbundet vill framstå som en miljöorganisation och då har jag ett förslag där 

förbundet kommer att få erkännande för sitt initiativ och kanske få ekonomiskt utfall i slutändan 

Runt om i Sverige finns på skyttebanor, i naturen och vid kusten en mängd hagelhylsor i plast spridda. 

Detta innebär ett miljöproblem. Om inget görs så kommer miljöorganisationer/myndigheter förr eller 

senare att uppmärksamma problemet. Det innebär att vi inom jägarkåren kommer få ett 

saneringsåtagande/ansvar. Då är det bättre att vi förebygger detta och med hjälp av Svenska 

Jägareförbundet försöka få en ändring enligt nedanstående förslag 

Hagelpatroner och förladdningar i plast är och kommer att vara ett problem. Därför förslår jag i min 

motion att Svenska Jägareförbundet aktivt arbetar mot tillverkare att möta miljöproblemet med den 

ökande plasten i naturen.  

Mitt förslag är följande: 

Svenska Jägareförbundet kontaktar hageltillverkare och försöker få dessa att gå från plast till papp 

eller något annat miljövänligt material både i hylsa och förladdning. Samtidigt träffar 

Jägareförbundet ett avtal med tillverkarna där patronerna märks upp med Jägareförbundets Örn. 

Den märkningen ska borga för en miljövänlig patron. För sitt engagemang får Jägareförbundet x-öre 

för varje såld patron från tillverkaren. Med god marknadsföring så kommer dessa patroner att vara 

de enda som en miljömedveten jägare kommer att köpa. Om detta blir verklighet, så kommer 

Svenska Jägareförbundet att ses som en seriös miljöorganisation. Att det kanske även ekonomiskt 

kommer att gynna Jägareförbundet är bara positivt. 
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